



**Ahmed Abdulla Al Sakran**  
**Managing Director**  
**Golden Trust Training & Consultancy**

أحمد عبدالله السكران  
المدير العام  
جولدن ترست للتدريب والاستشارات

Mr. Ahmed Al Sakran joined Golden Trust in 2012 as Managing Director responsible for the regional operations and expansion activities. He brings a vast experience in managing & executing Vocational & Professional Education in addition to Investment Banking and Private Equity activities which spans over 20 years.

He has actively expanded Golden Trust's training provisions and managed the entire training operations resulting in evolving learners' achievement rates, several strategic quality enhancement and clients' retention and satisfaction, also he has structured, managed and led several human capital development initiatives in the Kingdom of Bahrain in the area of entrepreneurship and employability skills, in addition to internal policies development & enhancement of vocational qualification design, development and review and facilitation of learning & assessment through its implementation across GT's training institute, which has been validated by the Kingdom's education and training regulatory authorities.

Prior to joining Golden Trust, he was Associate Director – Private Equity at Capinova Investment Bank (BBK's Islamic Investment Banking Arm) in charge of structuring and executing Private Equity transactions in the GCC region. He has also worked at Sarooh Investment Company – Kuwait as Business Development Manager in-charge of Private Equity and Corporate Finance, Investors Bank and Central Bank of Bahrain and served as a board of directors in companies operating in the ICT, Medical and Real Estate Industries.

He has served as a board member and treasurer of Bahrain SMEs Society (2015-2021) and currently member of Arab Open University - Bahrain College of Business Advisory Board and also a Life/Professional Member at Bahrain Society for Training & Development "BSTD".

Mr. Ahmed holds BA in Financial Services from Manchester Metropolitan University – UK and he is also a Certified Project Finance Specialist (CPFS) from the American Academy of Financial Management (AAFPM) and Certified PRISM Brain Mapping Practitioner from the Center for Applied Neuroscience – UK.

انضم السيد أحمد السكران إلى جولدن ترست في عام 2012 بمنصب المدير العام المسؤول عن العمليات الإقليمية وأنشطة التوسع. حيث يتمتع بخبرة واسعة في إدارة وتنفيذ عمليات التدريب المهني و الاحترافي و كذلك أنشطة الخدمات المصرفية الاستثمارية والملكيات الخاصة والتي تمتد لأكثر من 20 عامًا.

قام بتوسيع نطاق أنشطة التدريب لدى جولدن ترست وإدارة عمليات التدريب بأكملها مما أدى إلى تعزيز معدلات اجتياز المتدربين وإستراتيجية جودة التدريب وتنمية محفظة العملاء ورضاهم ، بالإضافة إلى هيكلة وإدارة وقيادة العديد من مبادرات تنمية رأس المال البشري بمملكة البحرين في مجال ريادة الأعمال ومهارات التوظيف ، بالإضافة إلى تطوير وتعزيز السياسات الداخلية في كل من تصميم وتطوير ومراجعة المؤهلات المهنية وتيسير التعلم والتقييم وتنفيذها في معهد جولدن ترست للتدريب والاستشارات والتي لاقت على مصادقة الجهات الرقابية القائمة على جودة التعليم و التدريب في المملكة .

قبل انضمامه إلى جولدن ترست ، شغل منصب المدير الإداري المساعد للملكيات الخاصة في بنك كابينوفا للإستثمار (ذراع الإستثمار الإسلامي في بنك البحرين والكويت) المسؤول عن هيكلة وتنفيذ عمليات الملكيات الخاصة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي. كما عمل في شركة صروح للإستثمار - الكويت بمنصب مدير تطوير الأعمال ورئيس عمليات الملكية الخاصة و تمويل الشركات ، كذلك بنك المستثمرين ومصرف البحرين المركزي وكما شغل منصب عضو مجلس الإدارة في شركات عدة عاملة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات والصناعات الطبية والعقارية.

كما شغل السيد أحمد السكران منصب عضو مجلس الإدارة والأمين المالي لجمعية المؤسسات الصغيرة والمتوسطة البحرينية في الفترة ما بين 2015 - 2022 وعضوًا حاليًا في المجلس الاستشاري للجامعة العربية المفتوحة - كلية البحرين للأعمال ، وكذلك هو حاليًا عضوًا داعم/محترف في جمعية البحرين للتدريب وتنمية الموارد البشرية "BSTD".

أحمد حاصل على درجة البكالوريوس في الخدمات المالية من جامعة مانشستر متروبوليتان بالمملكة المتحدة ، وهو أيضًا خبير معتمد في تمويل المشاريع (CPFS) من الأكاديمية الأمريكية للإدارة المالية (AAFPM) وممارس معتمد لتقييمات رسم خرائط العقل في PRISM من مركز العلوم العصبية التطبيقية - المملكة المتحدة.